



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT JABATAN  
PERIKANAN MALAYSIA  
BERITA PERIKANAN HARI INI**

**4 Februari 2022**  
**2 Rejab 1443H**

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	• Ternak udang kara lumayan
Berita Harian	•
Harian Metro	•
Kosmo !	• Sanggup berhenti kerja ternak lobster • Lelaki mati lemas ketika pasang jaring ikan
Sinar Harian	•
The Star	•
New Straits Time	•
Nanyang Siang Pau	•
Malaysia Gazette	•
Harakah	•
Malaysiakini	•
Bernama	•
Borneo Post (Kuching)	•
The Sun	•
Sabah Media	•

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA	✓	KOSMO!		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL		30	4/2/2022

# Ternak udang kara lumayan

UM MS 30 4/2/2022

Oleh SAFINA RAMLI  
utusannews@medianulla.com.my

**BALIK PULAU:** Keputusan meninggalkan kerjaya yang stabil empat tahun lalu demi minat yang mendalam dalam bidang ternakan udang kara air tawar ternyata membuahkan hasil lumayan buat Mohd. Syafirul Abdullah, 39.

Bermula dari ternakan hanya di rumah, kini bekas juruteknik elektrik itu boleh menarik nafas lega apabila dia mampu mengusahakan Ladang Pembenuhan Lobster Air Tawar di Pulau Betong, di sini sejak awal tahun ini yang turut disenaraikan sebagai lokasi Agro Tourism Balik Pulau.

Mohd. Syafirul berkata, pada masa ini dia hanya memberikan fokus kepada pengeluaran benih udang kara sahaja atau lebih dikenali sebagai lobster air tawar dalam kalangan masyarakat tempatan.

"Ladang ini saya usahakan bersama isteri, Nor Diana Mokhtar dan kami memiliki kira-kira 2,000 benih udang kara yang siap untuk dijual kepada penternak.



**MOHD. SYAFIRUL ABDULLAH** menunjukkan udang kara air tawar yang diternakinya di Ladang Pembenuhan Lobster Air Tawar di Pulau Betong, Pulau Pinang. - UTUSAN/IQBAL HAMDAN

"Harga yang ditawarkan pula mengikut saiz iaitu RM1 untuk benih bersaiz satu inci dan RM2 untuk benih sebesar dua inci," katanya ketika ditemui di Ladang Pembenuhan Lobster Air Tawar Pulau Betong, di sini semalam.

Menurutnya, sebelum mem-

berikan fokus kepada penternakan benih udang kara itu, dia pernah menjual induk udang kara berkenaan di rumah sekitar tahun 2019.

"Sambutan orang ramai terhadap induk udang kara amat menggalakkan, ketika itu saya mempunyai kira-kira 500 ekor

induk dan kesemuanya habis dijual dalam tempoh tiga hari sahaja.

"Secara kasar saya memperoleh kira-kira RM1,000 dalam tempoh tiga hari sahaja kerana ramai yang mahu menternak haiwan air tawar ini," katanya.

Bapa kepada tiga anak itu berkata, pada tahun ini dia merancang menternak induk dan benih lobster pada masa sama memandangkan permintaan tinggi terhadap udang kara air tawar itu.

"Sekarang benih lobster dibiak di dalam tangki air polivinil klorida (PVC) dan selepas ini saya akan membiak induk di dalam tujuh buah kolam di atas tanah pula.

"Tujuh buah kolam ini sedang dalam pembinaan dan selepas siap dapat memenuhi permintaan orang ramai yang mahu merasa sendiri keenakan udang kara air tawar ini," katanya. Mereka yang berminat untuk mendapatkan benih lobster air tawar atau maklumat lanjut mengenai ladang berkenaan boleh meninjau laman Facebook, *Pulau Betong Lobster Farm*.

JENIS AKHBAR

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO I	✓	THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL		17	4/2/2022

Bekas juruteknik mampu raih jualan RM1,000 hanya dalam tempoh tiga hari KOSMO M/S 17  
4/2/2022

# Sanggup berhenti kerja ternak lobster



MOHD. SYAFIRUL menunjukkan udang kara di kolam ternakannya di Pulau Betong, Balik Pulau semalam. — IQBAL HAMDAN

Oleh SAFINA RAMLI

**BALIK PULAU** — Keputusan meninggalkan kerjaya yang stabil empat tahun lalu demi minat yang mendalam dalam bidang ternakan udang kara air tawar ternyata membuahkan hasil yang lumayan buat Mohd. Syafirul Abdulah 39.

Bermula daripada hanya ternakan di rumah. Kini bekas juruteknik elektrik itu boleh menarik nafas lega apabila dia mampu mengusahakan Ladang Pembinaan Lobster Air Tawar, di Pulau Betong di sini, sejak awal tahun ini.

Ladang ternakan itu turut disenarai sebagai lokasi Agro Tourism Balik Pulau.

Mohd. Syafirul berkata, ketika ini dia hanya memberikan fokus kepada pengeluaran benih udang kara atau lebih dikenali sebagai lobster air tawar dalam kalangan masyarakat tempatan.

"Saya usahakan ternakan ini bersama isteri, Nor Diana

Mokhtar, 38. Saya memiliki kira-kira 2,000 benih udang kara yang siap untuk dijual kepada penternak.

"Harga yang ditawarkan pula mengikut saiz iaitu RM1 untuk benih bersaiz satu inci dan RM2 untuk benih sebesar dua inci," katanya di Ladang Pembinaan Lobster Air Tawar Pulau Betong di sini semalam.

Menurutnya, sebelum membetulkan fokus kepada penternakan benih udang kara itu, dia pernah menjual induk lobster di rumah sekitar tahun 2019.

"Sambutan orang ramai terhadap induk lobster amat menggalakan. Ketika itu saya mempunyai kira-kira 500 ekor induk dan kesemuanya habis dijual dalam tempoh tiga hari sahaja.

"Secara kasar saya memperoleh kira-kira RM1,000 dalam tempoh tiga hari sahaja kerana ramai yang mahu memelihara ikan air tawar ini," katanya.

Bapa kepada tiga orang anak ini berkata, pada tahun ini, dia

merancang untuk memelihara induk dan benih lobster memandangkan permintaan tinggi terhadap lobster air tawar itu.

"Sekarang benih lobster dibiak di dalam tangki air polivinil klorida (PVC) dan selepas ini saya akan membiak induk di dalam tujuh buah kolam di atas tanah pula.

"Tujuh buah kolam ini sedang dalam pembinaan dan selepas siap ia dapat memenuhi permintaan orang ramai yang mahu merasa sendiri keenakan lobster air tawar ini," katanya.

Lobster mendapat permintaan tinggi terutama daripada pengusaha restoran makanan laut yang sering menjadikannya sebagai hidangan istimewa. Harganya pula boleh mencecah sehingga RM100 sekilogram bergantung kepada saiz.

Bagi mereka yang berminat untuk mendapatkan benih lobster air tawar atau maklumat lanjut mengenai ladang itu boleh melayari akaun Facebook, Pulau Betong Lobster Farm.

JENIS AKHBAR

UTUSAN MALAYSIA	KOSMO!	✓	THE STAR	NANYANG SIANG PAU	MUKA SURAT	TARIKH	
BERITA HARIAN	SINAR HARIAN		THE SUN	ORIENTAL DAILY			
HARIAN METRO	NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL	PELBAGAI			
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL	8	4/2/2022



MAYAT mangsa ditemui di pesisir pantai Bagan Sungai Tiang, Bagan Datuk semalam. KOSMO M/S 8 4/2/2022

## Lelaki mati lemas ketika pasang jaring ikan

**BAGAN DATUK** - Seorang lelaki ditemui lemas selepas terjatuh ketika memasang jaring ikan di hadapan kunci air Lorong 1, Bagan Sungai Tiang di sini kelmarin.

Mayat mangsa yang berusia 36 tahun itu ditemui di pesisir pantai Bagan Sungai Tiang pada pukul 11.30 malam, iaitu kira-kira lima jam selepas dia dilaporkan terjatuh.

Ketua Polis Daerah Hilir Perak, Asisten Komisioner Ahmad Adnan Basri berkata, laporan kejadian itu diterima daripada seorang lelaki yang sedang mencari siput sedut berhampiran dengan kunci air.

Katanya, pengadu sempat melihat mangsa terkapai-kapai menjerit meminta tolong dan

tenggelam sebelum sempat diselamatkan.

"Ketika kejadian, mangsa sedang memasang jaring ikan belanak di pesisir laut Sungai Tiang.

"Usaha mencari dan menyelamat awal telah dijalankan oleh penduduk dan nelayan setempat, namun gagal menemui jasad mangsa," katanya di sini semalam.

Menurut beliau, mayat mangsa kemudia ditemui dijumpai di pesisir pantai dalam keadaan terlentang dan masih lagi berpakaian lengkap.

Katanya, pemeriksaan ke atas tubuh mangsa mendapati tiada sebarang kesan luka, lebam, cedera atau lain-lain unsur jenayah.